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Vragen

Inleiding

Hierbij stellen wij enkele raadsvragen over het onderhoud van het 
fietspad tussen Heythuysen en Leveroy. 

Dit fietspad vormt een verbinding naar de gemeente Nederweert en 
wordt veel gebruikt door scholieren. Daarnaast behoort fietsen steeds 
meer tot een vrije tijdsbesteding en wordt het gestimuleerd in het 
mobiliteitsplan van de gemeente Leudal.
De gemeente Leudal geeft daarnaast aan dat de vrijetijdssector van 
groot belang is en zij wil investeren in de basisvoorzieningen voor 
deze sector. 
Het onderhouden en faciliteren van goede fietspaden behoort ons 
inziens dan ook tot een van deze basisvoorzieningen.

Over de kwaliteit en veiligheid van het fietspad tussen Leveroy en 
Heyhuysen zijn al diverse meldingen gedaan door onze burgers. 
Nu staat er asfalt onderhoud gepland op de fietspaden naast de 
Leveroyseweg. 
Ter plaatsen van de oneffenheden wordt het asfalt verwijderd en 
opnieuw vlak aangebracht op 21 oktober a.s.



Vragen

1. Wij stellen ons de vraag hoe beoordeeld is dat herstelwerkzaam-
    heden hier voldoen? Is grootschalig onderhoud niet een
    duurzamere oplossing? 

2. Staat er in de komende jaren groot onderhoud gepland voor dit
    fietspad?
 
3. Zo ja, wat is de overweging om dit nu niet al te doen?
  
4. Waarom wordt de uitvoering gedaan door aannemer D. van der
    Steen BV uit Utrecht en niet door een lokale ondernemer of een
    aannemer dichter in de buurt.

Datum: Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden
1. De asfaltverharding is van dusdanige kwaliteit dat een complete 
reconstructie nog lang niet aan de orde is. Echter de oneffenheden, 
die door de wortelopdruk worden veroorzaakt, zijn plaatselijk van een 
dusdanige omvang dat niet alleen het fietscomfort maar ook de 
veiligheid in gedrang komt. Vandaar dat er gekozen is om op korte 
termijn de oneffenheden te verwijderen. Tevens is er een onderzoek 
gestart om te bekijken of de wortels van de bomen plaatselijk 
gezaagd mogen worden om de opdruk te verminderen.
2. De komende jaren staat geen groot onderhoud gepland voor dit 
fietspad.
3. zie beantwoording vraag 1 en 2 
4. De aannemer D. van der Steen BV uit Utrecht heeft het 
raamcontact “Onderhoud asfaltverhardingen” aangenomen. De 
gemeente is wettelijk en op grond van het aanbestedingsbeleid 
verplicht om dit raamcontract  via een Nationale Openbare 
Aanbesteding aan te besteden en te gunnen.

Datum: 
Besluit van (wie): 

Besluit college of 
portefeuillehouder

Besluit luidt: 




